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Protokół Nr XLIX/2024 

z XLIX Sesji Rady Gminy Stanisławów 

z dnia 1 lutego 2024 roku. 

 

XLIX Sesja Rady Gminy Stanisławów odbyła się w dniu 1 luty 2024 r. w sali konferencyjnej 

Urzędu Gminy Stanisławów i trwała od godz. 16:04 do godz. 16:35. Trzynaścioro radnych 

uczestniczyło w sesji osobiście, (w sesji nie uczestniczyła Radna Mirosława Bielicka i Radny 

Waldemar Zbytek). 
W obradach poza Radnymi udział wzięli: 

 Kinga Sosińska- Wójt Gminy, 

 Hanna Pietrzyk - Sekretarz Gminy, 

 Danuta Słowik- Skarbnik Gminy, 

 Kierownicy jednostek organizacyjnych. 

 

Listy obecności w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 1 

Otwarcia XLIX Sesji Rady Gminy Stanisławów dokonała Dominika Siedlecka - 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy, na podstawie listy obecności stwierdziła kworum.  

 

Ad. 2 

Wiceprzewodnicząca  Rady Gminy zapytał radnych czy mają pytania ? 

 Radni nie zgłosili pytań. 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji Rady Gminy Stanisławów.  

2. Przedstawienie porządku obrad.  

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Stanisławów na 2024 rok. (druk 410) 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Stanisła-

wów na lata 2024-2034. (druk nr 411) 

5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu Targowiska Gminnego „Mój Rynek” 

w Stanisławowie  (druk nr 412) 

6. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania zgłoszonych kandyda-

tów na ławników do Sądów Powszechnych. (druk nr 413)  

7. Zamknięcie obrad.  

Następnie w związku z brakiem uwag Wiceprzewodnicząca Rady Gminy poddała go pod 

głosowanie w przedstawionej treści. 

Głosowanie: 13 głosów – za.  Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 3 

Pani Wójt, tytułem wstępu poinformowała, że temat jest złożony, ponieważ są to zmiany 

finansowe podyktowane zadaniami inwestycyjnymi i wydatkami bieżącymi. Pierwszą część 

omówi Kierownik Referatu Inwestycji, Remontów i Ochrony Środowiska a kolejną Pani Skarbnik.  

Pani Monika Krupa – Kierownik Referatu Inwestycji, Remontów i Ochrony Środowiska – 

łącznie z Urzędem Marszałkowskim, który jest liderem Gmina Stanisławów jako partner 

przystępuje do projektu „Mazowsze bez smogu”. W urzędzie będzie zatrudniony ekodoradca, który 

udzielać będzie pomocy i doradztwa, kontroli i edukacji w zakresie wymiany piecy (kopciuchów), 
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termomodernizacji budynków, ocieplenia stropu czy zmiany źródła ogrzewania. Ta osoba będzie 

na miejscu, w urzędzie a także będzie udzielała doradztwa na terenie gminy. Jest to związane z 

uchwałą antysmogową, przyjętą w 2018 r. a aktualizowaną w 2022 r. Zgodnie z tą uchwałą na 

terenie gminy od 2028 r. będzie obowiązywał zakaz opalania węglem i w związku z tym aby 

wypełnić obowiązki przystępujemy do projektu, który pomoże nam w przyszłości zmniejszyć 

wysokość kar przyznawanych przez Unię (jeśli będą takie naliczone).   
Pani Danuta Słowik dodał, że w związku z omawianym projektem po stronie dochodów 

wprowadza się środki na to zadanie tj. 198 800,00 zł, a po stronie wydatkowej 397 791, 00 zł. Ta 

kwota będzie w połowie dofinansowywana ze środków unijnych. Ponadto wprowadzone zostają 

do budżetu środki z budżetu państwa na organizację lokalnych przewozów autobusowych, które 

otrzymaliśmy od Wojewody Mazowieckiego tj. 138 528,00 zł, a po stronie wydatkowej 

przeznaczone zostają te środki na usługi transportu publicznego, oraz 14 tys. zł z przeznaczeniem 

na zakup usług związanych z bieżącym utrzymaniem dróg gminnych. Dodatkowo w dziale 852 

Pomoc Społeczna, wprowadzono plan dochodów i wydatków na kwotę 1 259, 92 zł – są to środki 

na wypłatę dodatku dla gospodarstw domowych do gazu za refundację podatku VAT (realizowane 

przez GOPS). 

Wiceprzewodnicząca  Rady Gminy zapytał radnych czy mają pytania ? 
Radni nie zgłosili pytań. 

Radna Janina Weselińska zgłosił wniosek bez odczytywania.  

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie wniosek radnej. 

Głosowanie: 12 głosów – za, 1 głos – wstrzymujący (głosowało 13  radnych). Wniosek został 

podjęty. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie wyżej wymienioną uchwałę w przed-

stawionej treści. 

Głosowanie: 12 głosów – za, 1 głos – wstrzymujący (głosowało 13 radnych). Uchwała została 

podjęta. 

UCHWAŁA NR XLIX/399/2024 RADY GMINY STANISŁAWÓW z dnia 1 lutego 2024 r. w 

sprawie zmian w budżecie Gminy Stanisławów na 2024 rok – załącznik nr 1. 
 

Ad. 4 

Pani Danuta Słowik – podjęcie tej uchwały jest konsekwencją wcześniejszej uchwały 

dotyczącej zmian w budżecie. Dochody i wydatki zwiększa się o 340 282,92 zł., natomiast w 

załączniku nr. 2 wprowadza się przedsięwzięcie z nazwą „Mazowsze bez smogu” z limitem na 

2024 r. 397 791,00 zł i z łącznymi nakładami na lata 2024-2028  948 930,30 zł. 

Wiceprzewodnicząca  Rady Gminy zapytał radnych czy mają pytania ? 
Radni nie zgłosili pytań. 

Radny Andrzej Kowalczyk zgłosił wniosek bez odczytywania.  

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie wniosek radnej. 

Głosowanie: 13 głosów – za, (głosowało 13  radnych). Wniosek został podjęty. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie wyżej wymienioną uchwałę w przed-

stawionej treści. 

Głosowanie: 12 głosów – za, 1 głos – wstrzymujący (głosowało 13 radnych). Uchwała została 

podjęta. 

UCHWAŁA NR XLIX/400/2024 RADY GMINY STANISŁAWÓW z dnia 1 lutego 2024 r. w 

sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Stanisławów na lata 2024 – 2034 – 

załącznik nr 2. 



Strona 3 z 4 

 

Ad. 5 

Pani Monika Krupa – podjęcie tej uchwały jest konieczne w związku z realizacją przez gminę 

zadania związanego z budowa targowiska współfinansowanego ze środków Europejskiego 

Funduszu Rolnego na Rzecz Rozwoju Obszarów Wiejskich. Gmina wystąpiła o wypłatę pierwszej 

transzy i otrzymaliśmy wezwanie do uzupełnienia przyjętego przez Radę Gminy regulaminu. 

Wiceprzewodnicząca  Rady Gminy zapytał radnych czy mają pytania ? 
Radni nie zgłosili pytań. 
Radny Andrzej Kowalczyk zgłosił wniosek bez odczytywania.  

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie wniosek radnej. 

Głosowanie: 12 głosów – za, 1 głos – wstrzymujący (głosowało 13  radnych). Wniosek został 

podjęty. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie wyżej wymienioną uchwałę w przed-

stawionej treści. 

Głosowanie: 12 głosów – za, 1 głos – wstrzymujący (głosowało 13 radnych). Uchwała została 

podjęta. 

UCHWAŁA NR XLIX/401/2024 RADY GMINY STANISŁAWÓW z dnia 1 lutego 2024 r. w 

sprawie uchwalenia Regulaminu Targowiska Gminnego „Mój Rynek” w Stanisławowie – załącz-

nik nr 3. 
 

Ad. 6 

Pani Hanna Pietrzyk omówiła uchwałę dotyczącą powołania Zespołu ds. zaopiniowania 

zgłoszonych kandydatów na ławników do Sądów Powszechnych. Wybory ławników na kadencję 

2024 – 2027 powinny się odbyć do końca października 2023 r., jednak w związku z brakiem 

kandydatów nie wybrano ławnika. Prezes Sądu Okręgowego w Siedlcach zwrócił się z pismem do 

Przewodniczącego Rady o przeprowadzenie wyborów uzupełniających. Obecnie jest kandydatka, 

ale przed wyborem Rada musi powołać zespół do zaopiniowania kandydata. Termin zgłaszania 

kandydatów upływa z końcem lutego, natomiast wybory muszą się odbyć do końca marca.   

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy otworzyła listę kandydatów i poprosiła o zgłaszanie 

chętnych. Swoją kandydaturę zgłosił Pan Sołtys Edward Moskal, a Wiceprzewodnicząca 

zaproponowała Radną Janinę Weselińską, oraz Radną Renatę Cudną, które wyraziły zgodę na 

kandydowanie. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy odczytała nazwiska trzech kandydatów tj. Edward Moskal, 

Janina Weselińska oraz Renata Cudna i zamknęła listę kandydatów do Zespołu ds. zaopiniowania 

zgłoszonych kandydatów na ławników do Sądów Powszechnych. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie uzupełnienie uchwały poprzez wpi-

sanie imion i nazwisk zaproponowanych ławników. 

Głosowanie: 12 głosów – za, 1 głos – wstrzymujący, (głosowało 13  radnych). Wniosek został 

podjęty. 

Wiceprzewodnicząca  Rady Gminy zapytał radnych czy mają pytania ? 
Radni nie zgłosili pytań. 
Radny Zygmunt Ochman zgłosił wniosek bez odczytywania.  

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie wniosek radnego. 

Głosowanie: 13 głosów – za, (głosowało 13  radnych). Wniosek został podjęty. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie wyżej wymienioną uchwałę w przed-

stawionej treści. 
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Głosowanie: 12 głosów – za, 1 głos – wstrzymujący (głosowało 13 radnych). Uchwała została 

podjęta. 

UCHWAŁA NR XLIX/402/2024 RADY GMINY STANISŁAWÓW z dnia 1 lutego 2024 r. w 

sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania zgłoszonych kandydatów na ławników do Sądów 

Powszechnych – załącznik nr 4. 
Wiceprzewodnicząca Rady Gminy stwierdziła, że podczas dzisiejszej sesji nie ma wolnych 

wniosków ale może ktoś ma pytania ? 
Pan Stanisław Domański – Sołtys Rządzy zapytał o wkopywane przy DK 50 podstawy 

betonowe prawdopodobnie dotyczące oświetlenia przejść dla pieszych ?  

Pani Monika Krupa poinformowała, że to co jest robione na skrzyżowaniach jest robione w 

ramach doświetlenia przejść i skrzyżowań, a Stanisławów i Rządza są pominięte w związku z 

toczącym się postępowaniem w sprawie modernizacji DK 50.  
Pan Leon Zdanowicz – Radny Powiatu Mińskiego dodał, iż chce zorganizować spotkanie z 

Dyrekcją GDDKiA dotyczące DK 50, ponieważ zmieniły się władze w GDDKiA i sołtysom oraz 

mieszkańcom są potrzebne informacje bieżące związane z bezpieczeństwem tej trasy.  

 

Ad. 7 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad, Pani Dominika Siedlecka - 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy zamknął XLIX Sesję Rady Gminy Stanisławów. 

 

 

 

 

  Protokołowała         Wiceprzewodnicząca Rady Gminy 

  

Katarzyna Sabak       Dominika Siedlecka 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


